

體院精英及青少年獎學金運動員-2024/25 學年本地高等院校入學申請(與體院合作之本地大專院校提名合作計劃)

Nomination Scheme for HKSI Elite and Junior Sports Scholarship Athlete 2024/25 Study Application for Local Tertiary Institutions (Collaboration with HKSI and SALSA/MoU)

提名表格

2024/25學年入學

Nomination Form

2024/25 Academic Year Admission

請總會及被提名運動員分別填妥以下表格<u>第一及二部分</u>,並於 <u>2023 年 11 月 16 日(星期四)</u>前交回 **香港體育學院 運動員事務部(教育)**(地址:新界沙田源禾路 25 號)。

NSA and nominated athlete are advised to complete <u>Part I & II</u> and return the form to the **Athlete Affairs Department** (Education) of Hong Kong Sports Institute (Address: 25 Yuen Wo Road, Sha Tin, N.T.) on or before <u>16 November 2023 (Thu)</u>.

* 請於合適方格內填上「✓」號,並圈出合適攤項 Please tick in appropriate box and circle the appropriate option

一謂於台遞方恰內填上「▼」號,並國出台遞選項 Please tick in appropriate box and circle the appropriate option					
第一部分 Part I 運動員提名 Nomination of Athlete					
(由總會填寫 To be completed by NSA)					
總會現提名 e NSA hereby nominate — (運動員姓名 Athlete Name) ### Athlete Name) Athlete Name					
總會負責人簽署 Signature of NSA Official :					
姓名 Name :					
Official Capacity in NSA	al Capacity in NSA				
日期 Date :					
總會蓋印 NSA Stamp :					
第二部分 Part II					
英文姓名:		中文姓名:		年齡	} :
Name in English:		Name in Chinese:		Age	:
運動項目:					
Sport:					
		□ 成年 Elite	A+ / A / B+ / B	/ C / 集訓隊 Squad	术 1
	精英訓練資助類別:* DFS Category:*	Juriior 	A / B / 集訓隊 Squad		
		□ 學生 Student Athlete	A / B / 集訓隊 Squad		
W P =	፪郵地址: Email Address:				
課程注意事項 Programme Notes					
1) 每名運動員最多可透過此提名計劃選報 3 個課程 。Each athlete could apply up to <u>3 study programmes</u> through the nomination.					
2) 請依優先次序列出 3 個擬報讀課程。Please list the 3 study programmes you would like to apply for in order of priority.					
3) 院校並不保證取錄獲提名的運動員 ,取錄結果因應申請者運動成績/學業成績/面試表現等等的其他因素決定。 Successful admission is not					
guaranteed for nominated athletes. Admission subjects to consideration of different factors such as sport achievements, academic results,					
interview performance, etc. where appropriate.	<u> </u>			課程編號	JUPAS 編號
次序	amme			Prog. Code (如有 if any)	JUPAS 編號 JUPAS Code (如有 if any)
1					
2					
3					
運動員簽署 家長簽署(只適用於18歲以下申請者) Signature of athlete : Signature of parent (For applicants under age of 18) :					
□ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □					